
Referat fra årsmøde i udviklingsråd Helle øst torsdag d. 19. april 2018 i Helle hallen.  

Antal deltagere:  11 

Efter fællesspisning og velkomst ved formand Claus Vestland Jeppesen blev der afholdt årsmøde. 

 

1. Valg af dirigent :  Valgt blev Ulla Sørensen, Fåborg 

Valg af referent:   Valgt blev Ingrid Sand Simonsen, Hjortkær 

 

2. Aflæggelse af beretning om rådets virke i det forløbne år. 

Udvalgets formand Claus Vestland Jeppesen aflagde en fyldig beretning (sættes ind her). 

Beretning blev godkendt 

 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse v. kasserer Jørgen Madsen, Fåborg. 

Regnskabet slutter med: overskud kr. 16032. Bankbeholdning pr. 32.12.2017 er kr. 65010. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Budget blev fremlagt og godkendt. 

 

5. Indkomne forslag. 

Der er ikke indkommet nogle. 

 

6. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Revisor blev genvalg til Henning Jørgensen og til revisorsuppleant Keld Jacobsen. 

 

7. Eventuelt. 

Debat: Vedr. Power Tower Helle blev der en god debat og mange gode ideer til nye tiltag. Der blev 

nævnt bl.a. mentorordninger udført af ”pensionerede erhvervsledere”, samarbejde med evt. 

teknisk skoler, handelsskoler m.fl. 

 

Tak til Ulla fordi hun dirigerede os gennem årsmødets punkter og debatter. 

 

 

 

 

 

   


